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PROTOKÓŁ Nr XLI/2018 

z sesji RADY MIASTA WĄBRZEŹNO 

 

z dnia 4 lipca 2018 r. 

 

 

     Sesja Rady Miasta Wąbrzeźno odbyła się w sali numer 19 Urzędu Miasta przy                   

ul. Wolności 18 w Wąbrzeźnie i trwała od godz. 13.00 do godz. 13.30. 

 

Ad 1 

      Przewodniczący Rady Miasta poinformował wszystkich uczestników XLI sesji, że obrady 

będę nagrywane przez pracowników Miejskiej Telewizji Kablowej. Oświadczył, że obrady 

XLI sesji zostaną wyemitowane w Telewizji Kablowej. 

Następnie pan Radosław Kędzia przekazał, że XLI sesja Rady została zwołana na wniosek 

Burmistrza Wąbrzeźna zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym. Oznajmił, że Burmistrz Wąbrzeźna złożył wniosek do przewodniczącego rady        

o zwołanie sesji nadzwyczajnej w dniu 2 lipca 2018 r. wraz z projektami uchwał oraz 

porządkiem obrad. 

     Otwarcia XLI sesji Rady Miasta Wąbrzeźno dokonał jej Przewodniczący pan Radosław 

Kędzia. Powitał zgromadzonych: Radnych Rady Miasta Wąbrzeźno (załącznik nr 1), 

Burmistrza Wąbrzeźna pana Leszka Kawskiego, gości (załącznik nr 2) –  prezesów spółek 

miejskich, dyrektorów miejskich placówek oświatowych, dyrektora MOPS, dyrektora WDK, 

dyrektora WCPTiIS, pracowników Urzędu Miasta, panią Mariolę Frankowską Skarbnika 

Miasta, panią Dorotę Stempską Sekretarz Miasta, panią Elżbietę Górską Radcę Prawnego 

Urzędu Miasta oraz Komendanta Straży Miejskiej. Powitał także mieszkańców, oglądających 

obrady za pośrednictwem Miejskiej Telewizji Kablowej. 

 

Ad 2 

    Prowadzący obrady pan Radosław Kędzia na podstawie listy obecności, stwierdził quorum. 

W posiedzeniu nie uczestniczył: radny Karol Eichberger, radny pan Sławomir Jabłoński, 

radna pani Maja Zielińska, radna pani Eleonora Orczykowska oraz radny pan Zbigniew 

Markiewicz, których nieobecność została usprawiedliwiona. 
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Ad 3 

Przewodniczący Rady odczytał propozycję porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Wąbrzeźno na lata 2018-2030. 

5. Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2018 rok. 

6.   Zamknięcie XXXV sesji Rady Miasta.      

 

     Ad 4 i 5 

 

    Przewodniczący Rady pan Radosław Kędzia odczytał projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wąbrzeźno na lata 

2018-2030 i poprosił Burmistrza Wąbrzeźna o zabranie głosu. 

   Pan Leszek Kawski przekazał, że ostatnia XL sesja Rady Miasta odbyła się w dniu 26 

czerwca 2018 r. Jednak w związku z rozstrzygnięciem przetargu w przedmiocie wyłonienia 

wykonawcy budowy ścieżek pieszo-rowerowych oraz rozstrzygnięcia przetargu na 

wyłonienie wykonawcy przebudowy stadiony MKS Unia Wąbrzeźno należy wprowadzić 

zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wąbrzeźno na lata 2018-2030 oraz 

budżetu miasta na 2018 rok. Następnie pan Leszek Kawski poinformował, że do każdego 

zadania zgłosił się tylko jeden wykonawca. Dodał, że kwoty zgłoszone w przetargach 

znacząco przewyższają środki zaplanowane na powyższe inwestycje w budżecie miasta.  

Wyjaśnił, że w budżecie miasta na zadnia dotyczące przebudowy stadionu MKS Unia 

Wąbrzeźno zabezpieczono kwotę około 8.300.000,00 zł, natomiast w przetargu wykonawca 

zadeklarował kwotę 9.400.890,00 zł. Oznajmił, że na budowę ścieżek pieszo-rowerowych 

zabezpieczono w budżecie miasta kwotę 2.050.000,00 zł, natomiast wykonawca zadeklarował 

kwotę 2.698.731,00 zł.  

   Pan Leszek Kawski poinformował, że Gmina Miasto Wąbrzeźno na każde z powyższych 

zadań inwestycyjnych otrzyma dofinansowanie zewnętrzne. Na przebudowę stadionu MKS 

Unia Wąbrzeźno Gmina Miasto Wąbrzeźno otrzyma dofinansowania 1.500.000,00 zł              

z Ministerstwa Sportu i Turystyki. Na budowę ścieżek pieszo-rowerowych Gmina Miasto 

Wąbrzeźno otrzyma kwotę około 760.000,00 zł. Zaznaczył, że wszystkie roboty budowlane 

związane z realizacją powyższych inwestycji muszą być nadzorowane przez Inspektorów 



Strona 3 z 5 
 

Nadzoru Budowlanego. W związku z powyższym należy w budżecie miasta zaplanować 

środki na opłacenie Inspektorów Nadzoru Budowlanego. Koszt nadzoru budowlanego nie 

może przekroczyć 1,5% wartości projektu powyższych zadań inwestycyjnych. Następnie pan 

Leszek Kawski przekazał, że bardzo wielu mieszkańców miasta oczekuje budowy nowych 

odcinków ścieżek pieszo-rowerowych, a także budowy nowego stadionu MKS Unia 

Wąbrzeźno. W związku z powyższym zaistniała konieczność dokonania zmian w budżecie 

miasta w zakresie pozwalającym na realizację wymienionych wyżej zadań inwestycyjnych.  

   Pan Leszek Kawski oznajmił, że budowa ścieżek pieszo-rowerowych oraz budowa stadiony 

MKS Unia Wąbrzeźno pozwoliłaby na kompleksową realizację zadań inwestycyjnych 

zaplanowanych na 2018 rok.  

   Pan Leszek Kawski przekazał, że realizacja powyższych zadań inwestycyjnych nie 

spowoduje zwiększania deficytu. Następnie pan Leszek Kawski poinformował, że odcinek 

ścieżek pieszo-rowerowych od parku przy ul. Wolności do ulicy ks. gen. W. Kiedrowskiego 

wykonany zostanie w 2018 roku. Natomiast trzy kolejne odcinki tj. od ulicy ks. gen. W. 

Kiedrowskiego (przez ul. Akacjową łącznie z parkingami) do ulicy Kętrzyńskiego, 

przełożenia całej ścieżki na ulicy Macieja Rataja oraz odcinek ścieżki pieszo-rowerowej przy 

ulicy Łabędziej od ulicy Kukułczej do ulicy Wroniej w roku 2019. 

   Pan Leszek Kawski poinformował, że przyjęcie przez radnych Rady Miasta Wąbrzeźno 

zaproponowanych zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wąbrzeźno na lata 

2018-2030 oraz budżetu miasta na 2018 rok pozwoli Burmistrzowi Wąbrzeźna podjąć 

działania zmierzające do podpisania umów z wykonawcami wymienionych wyżej zadań 

inwestycyjnych. Następnie pan Leszek Kawski przekazał, że najważniejsze zmiany budżetu 

miasta na 2018 rok dotyczą: 

Zmiany ujęte w planie dochodów zmniejszają budżet łącznie o kwotę 873.812,00 zł i dotyczą: 

1) zmniejszenia dochodów 2018 r. w związku z rozstrzygnięciem postępowania na wykonawcę 

ścieżek pieszo-rowerowych i zmiana realizacji zadania z roku 2018 na lata 208-2019 o kwotę 

485.040,00 zł, z tytułu dofinansowania ze środków unijnych, 

2)  zmniejszenia dochodów z tytułu sprzedaży mienia na kwotę 528.772,00 zł, planowane sprzedaże 

mogą zostać nie wykonane, 

3)  zwiększenia dochodów z tytułu przewidywanego dofinansowania w ramach Lokalnej Grupy 

Działania na kwotę 140.000,00 zł, 

4)  przesunięcia dochodów między tzw. czwartymi cyframi dotyczącymi budowy mostku była „7” wb 

„8” środki z PROW na kwotę 519.846,00 zł. 
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Zmiany ujęte w planie wydatków zmniejszają budżet łącznie o kwotę 873.812,00 zł i dotyczą: 

1) zmniejszenia wydatków inwestycyjnych o kwotę 1.179.812,00 zł dotyczących budowy ścieżek 

pieszo-rowerowych w związku z przeprowadzonym postępowaniem na budowę ścieżek pieszo-

rowerowych i przesunięciem realizacji zadania na lata 2018-2019, 

2)  wprowadzenia do budżetu wydatków dotyczących realizacji projektu współfinansowanego przez 

LGD w kwocie łącznej 186.500,00 zł, 

3)  wprowadzenia zwiększenia do wydatków dotyczących budowy stadionu poprzez do planowanie 

kwoty 21.000,00 zł na nadzór w 2018 r., 

4)  wprowadzenia do budżetu dotacji inwestycyjnej dla WDK na realizację projektu                              

z dofinansowaniem z LGD w kwocie 98.500,00 zł, 

5)  przesunięcia między czwartą cyfrą wydatków dotyczących budowy mostku. 

    Pan Janusz Śmieszek zapytał czy w ramach budowy stadionu MKS Unia Wąbrzeźno wycięte 

zostaną drzewa zlokalizowane przy Spokojnej od strony Szkoły Podstawowej nr 3 ?. 

   Pan Leszek Kawski oznajmił, że wszystkie drzewa zlokalizowane na stadionie oraz w jego obrębię 

zostaną wycięte.  

   Pani Bogumiła Jabłońska zapytała jakie firmy w drodze przetargu wyłonione zostały do wykonania 

budowy ścieżek pieszo-rowerowych oraz budowy stadionu MKS Unia Wąbrzeźno ?. 

   Pan Leszek Kawski poinformował, że obecnie pracownicy Urzędu Miasta weryfikują złożone oferty 

przetargowe. Oznajmił, że w przetargu na budowę ścieżek pieszo-rowerowych jedyną ofertę złożyła 

wąbrzeska firma „Drobud”. Natomiast w przetargu na budowę stadiony MKS Unia Wąbrzeźno jedyną 

ofertę złożyła firma Budex z Lipna, która obecnie realizuje zadanie pn.: „budowa nowego amfiteatru 

wraz z widownią”. 

  Pan Janusz Śmieszek przekazał, że popiera zaproponowane przez Burmistrza Wąbrzeźna zmiany 

dotyczące WPF i budżetu miasta pozwalające na realizację budowy ścieżek pieszo-rowerowych oraz 

stadionu MKS Unia Wąbrzeźno. Dodał, że należy się wyrazić zadowolenie z faktu iż udało się 

wyłonić w drodze przetargu wykonawców powyższych zadań inwestycyjnych.  

 

 

Uchwała Nr XLI/255/18 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wąbrzeźno na lata 2018-2030 została podjęta jednogłośni 

przy 10 glosach „za” – załącznik nr 3. 

 

Uchwała Nr XLI/256/18 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2018 rok 

została podjęta jednogłośni przy 10 glosach „za” – załącznik nr 4. 
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Ad 6 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady pan Radosław Kędzia 

zamknął XLI sesję Rady Miasta. 

Protokół sporządził : 

 

Jarosław Niedbała 

 

                                                     Przewodniczący Rady 

 

                                                      Radosław Kędzia 

 

 

 

 

 

 

     

 


